
Slotwoord ALV 28 september 2023 
ALV gehouden tijdens het lustrumcongres ter ere van het 50-jarig bestaan van de NVKF onder het motto:  
“NVKF pakt goud – Topzorg is teamsport”. 
 
Op 4 september 2008, iets meer dan 15 jaar geleden, stapte ik een pretpark in Kaatsheuvel 
binnen. Ik was drie dagen eerder begonnen als AIOS klinische fysica in het Antonius 
ziekenhuis en viel met mijn neus in de boter met het lustrumcongres, met als thema 
Nieuwlicht, dat destijds plaatsvond in de Efteling. Wat een fantastische tijd had ik er: me 
onderdompelen in de wondere wereld van de inhoud van ons vak, een interessante 
avondlezing over techniek en veiligheid van de Vliegende Hollander, en vooral ook het 
ontmoeten van stuk voor stuk enthousiaste, bevlogen collega’s waaronder een groot 
saamhorigheidsgevoel heerste en met wie het ook ’s avonds prettig toeven was.  
Ik voelde me meteen enorm thuis in de vereniging die ons allen bindt en heb me daar 
sindsdien ook met hart en ziel voor ingezet. Als voorzitter van de KLIFOP, als lid van de 
commissie kwaliteit en later als voorzitter van de commissie, samen met de 
bestuursportefeuille kwaliteit. Stuk voor stuk leerzame functies waar ik zeer goed op 
terugkijk. De portefeuille kwaliteit achter me laten zal wel even wennen zijn. Ik ben heel 
trots op de commissie en wat we de afgelopen jaren hebben bereikt.  
Met even zoveel energie ga ik nu het voorzitterschap van de vereniging aan. Ik heb als 
bestuurslid onder zowel Willem, Richard als Lieke kunnen meekijken hoe zij deze taak 
invulling gaven en vind het een enorme eer om hier vervolg aan te geven. Heel veel dank aan 
jullie allemaal voor het vertrouwen. En ook in het bijzonder dank aan mijn mooie vakgroep 
uit JBZ die me deze ruimte geeft. 
 
De NVKF bestaat al 50 jaar. Dat is langer dan ikzelf. De kinderen van de klinisch fysici van 
toen zijn de klinisch fysici van nu.  
Het zorglandschap en de medische technologie zagen er 50 jaar geleden heel anders uit dan 
nu. De NVKF heeft zich daar gedurende haar levensduur heel flexibel, ambitieus en 
innovatief in getoond. We zijn meebewogen in de veranderende inhoud van ons vak én we 
zijn meebewogen in de veranderende organisatie van zorg, zowel lokaal als op landelijk 
niveau. We hebben kansen gezien en de positie van ons vak verstevigd. We hebben de 
samenwerking gezocht, binnen onze eigen vereniging, binnen de Koepel Medische 
Technologie en binnen de Federatie Medisch Specialisten. Alle besturen, commissies en 
actieve leden van de afgelopen 50 jaar hebben eraan bijgedragen dat we staan waar we nu 
staan.  
De afgelopen jaren hebben we onder leiding van Lieke onze zichtbaarheid in de Federatie 
enorm vergroot en ons ook op maatschappelijke thema’s landelijk op de kaart gezet. We 
hebben enorme stappen gezet in het nog steviger verankeren van ons vak in de wet BIG. We 
hebben een start gemaakt met het professionaliseren van onze vereniging. We tonen 
klinisch leiderschap, en nemen steeds meer landelijk verantwoordelijkheid op MedTech 
dossiers. 



Voor de komende tijd is het belangrijk om deze koers voor te zetten. We hopen de komende 
periode het wet BIG traject over de breedte positief af te ronden. Door onze goede 
zichtbaarheid en positionering wordt de vraag naar onze kennis steeds groter. Nieuwe 
technologieën vragen steeds weer nieuwe kennis. En in het grote maatschappelijke 
vraagstuk over hoe we meer zorg gaan leveren, die duurzaam is, met minder mensen en 
voor minder geld wordt Medische Technologie vaak als kans genoemd. Het is aan de NVKF 
en alle klinisch fysici om hier verantwoordelijkheid in te nemen, die kansen te zien, te duiden 
en te benutten.  
De komende jaren zullen we daarom de ingezette professionaliseringsslag moeten 
doorzetten en ons wederom wendbaar moeten tonen. Zowel de inhoud van ons vak als de 
organisatie van de vereniging zullen moeten blijven meebewegen met wat de maatschappij 
en de patiënt van ons vraagt. Investeren in de kenniscyclus en de organisatie van kennis 
middels bijvoorbeeld kennisplatforms is daarbij belangrijk. We hebben hierin, met alle leden 
van de NVKF, een collectieve verantwoordelijkheid. Enerzijds richting de vereniging, om met 
zijn allen te zorgen dat we de actieve leden, commissies en bestuur zo goed mogelijk 
faciliteren om hun verantwoordelijkheid te kunnen dragen; maar vooral ook richting de 
patiënt, om te borgen dat we landelijk gezien de juiste keuzes maken, innovaties duiden, de 
kwaliteit van het vak borgen, de juiste kennisvragen beantwoorden. Het is daarbij erg 
belangrijk om de verbinding te blijven zoeken. Binnen de vereniging, tussen bestuur en 
leden, met de Stichting OKF; en ook daarbuiten, met de Federatie en de Koepel partners.  
 
15 jaar geleden was ik op mijn eerste lustrumcongres. Ik vroeg mezelf afgelopen week af hoe 
het lustrumcongres er over 15 jaar uit zou zien. Of het klassieke ziekenhuis dan nog wel 
bestaat is bijna een retorische vraag. Maar wat dan wel? Wordt het een high tech hub in een 
regionaal netwerk? Welke technologieën spelen dan de grootste rol? En waar bevindt de 
klinische fysica zich dan? Mooie vraagstukken om over te filosoferen én op te anticiperen. 
 
De best passende medische technologie voor iedere patiënt, nu en in de toekomst. Dat is de 
missie van onze vereniging. Aan die missie werken we allemaal, iedere dag, in ieder 
ziekenhuis, in iedere kamer waar medische technologie wordt toegepast; én ook met alle KF 
die zich inzetten op landelijk niveau. Ik kan niet anders concluderen dan dat de NVKF een 
topclub is, met een topteam, met topspelers met ieder hun eigen kracht, spelend op het 
hoogste niveau. We hebben er al 50 fantastische jaren op zitten, en als het aan mij ligt nog 
een veelvoud daarvan te gaan. Ik zie de komende periode met jullie allemaal in dit team met 
enorm veel vertrouwen tegemoet.  
Laten we zo in de derde helft met elkaar proosten op onze bijzondere geschiedenis en 
ongetwijfeld fantastische toekomst. 
 
Mariken Zijlmans 
 


